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Vragen van Jasper van Dijk (SP) aan de Staatssecretaris van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid over het bericht «onzekerheid heerst voor gehandicapte 
werknemers» (ingezonden 19 september 2018). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het onderzoek van het Kenniscentrum en 
A&O-fonds sociale werkgelegenheid (SBCM), waaruit blijkt dat mensen met 
een arbeidshandicap terecht zijn gekomen in een wildgroei aan onzekere 
dienstverbanden?1 Wat is uw reactie daarop? 

Vraag 2
Vindt u het aanvaardbaar dat slechts 18% van deze mensen een contract voor 
onbepaalde tijd heeft? Zo ja, waarom? Zo nee, wat gaat u doen om ervoor te 
zorgen dat een vast contract weer de norm wordt voor mensen met een 
arbeidsbeperking? 

Vraag 3
Vindt u het terecht dat mensen met een arbeidshandicap die niet onder een 
cao vallen, sobere arbeidsvoorwaardenregelingen hebben? Zo nee, wat gaat 
u daaraan doen? 

Vraag 4
Vindt u het terecht dat een deel van de mensen met een arbeidshandicap 
geen pensioen opbouwt? Zo nee, wat gaat u daaraan doen? 

Vraag 5
Bent u bereid met gemeenten in gesprek te gaan over het tot stand komen 
van een cao beschut werk? 

Vraag 6
Wat onderneemt u om te voorkomen dat de arbeidsvoorwaarden van mensen 
met een arbeidshandicap de sluitpost van de gemeentelijke begroting 
vormen? 
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Vraag 7
Wat is uw oordeel over het pleidooi van VNO-NCW en de SP, die willen dat in 
elk van de 35 arbeidsmarktregio’s tenminste één goed draaiende sociale 
werkplaats komt met voldoende beschut werk? 

Vraag 8
Erkent u dat het SER-advies uit 2016 inzake de Sociale Werkvoorziening (SW), 
nog geen vervolg heeft gehad in versterking van de ondersteuning met 
behulp van de zes (SW)-instrumenten? 

Vraag 9
Bent u bereid – in lijn met het SER-advies – de landelijk dekkende beschik-
baarheid van deze instrumenten te behouden, versterken en bevorderen, 
desgewenst als onderdeel van het «brede offensief»? Zo nee, waarom niet?
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